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رشد ۱۸ درصدی پیک مصرف شبکه برق 
خوزستان در آبان

معاون بهره برداری شرکت برق منطقه ای خوزستان گفت: پیک آبان ماه ۱۴۰۱ به 
میزان پنج هزار و ۲۸۲ مگاوات بوده که نسبت به پیک بار آبان ماه سال قبل ۱۸ درصد 

افزایش داشته است.
ســید مهرداد بلادی  موسوی بیان کرد: در هشت ماهه گذشته از سال جاری ۲۷ هزار و ۹۲۲ گیگاوات 
ساعت برق در خوزستان تولید شده است.وی بیان کرد: از این مقدار تولید برق ۲۹ درصد توسط نیروگاه های 
برق آبی، ۶۹.۴ درصد توسط نیروگاه های حرارتی و سیکل ترکیبی و ۱.۶ درصد به وسیله نیروگاه های تولید 
پراکنده تولید و به شبکه سراسری تحویل شده است.معاون بهره برداری شرکت برق منطقه ای خوزستان 
تصریح کرد: از ۱۹ هزار و ۳۷۳ گیگاوات ســاعت برق تولیدی در نیروگاه های حرارتی و سیکل ترکیبی، 
۶۰درصد توسط نیروگاه های بخش خصوصی )زرگان، آبادان، خرمشهر، بهبهان و فجر( و ۴۰ درصد توسط 
نیروگاه های بخش دولتی )رامین و ماهشهر( تولید شده است.بلادی  موسوی اضافه کرد: انرژی مصرفی 
در هشت ماهه سال ۱۴۰۱ برابر با ۳۳ هزار و ۷۸۰ گیگاوات ساعت بوده که نشان دهنده حدود ۳ درصد 
افزایش مصرف انرژی نسبت به مدت مشابه در سال قبل است.بر اساس این گزارش، ظرفیت منصوبه تولید 
نیروی برق استان خوزستان در بخش انتقال برابر با سیزده هزار و ۱۹۶ مگاوات بوده که از این میزان ظرفیت 
منصوبه در بخش آبی برابر با هشت هزار و ۱۶۹ مگاوات و در بخش حرارتی پنج هزار و ۲۷ مگاوات است.

 سهمیه نفت سفید خانوارهای فاقد گاز طبیعی 
در استان البرز اعلام شد

مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه البرز گفت: سهمیه جدید نفت سفید 
خانوارهای اقامت دائم فاقد گاز طبیعی ساکن در استان البرز اعلام شد .

محسن وزارتی  اظهار کرد: برای خانوارهای اقامت دائم در شهرستان های کرج و طالقان با تعداد خانوار 
یک تا شش نفر به مقدار ۱۰۰۰ لیتر و خانوارهای هفت نفر به بالا ۱۲۰۰ لیتر نفت سفید از ابتدای آذرماه 
تا پایان بهمن ماه در نظر گرفته شــده اســت.وی ادامه داد: علاوه بر این،  برای خانوارهای اقامت دائم 
شهرستان های فردیس، اشتهارد، ساوجبلاغ، نظرآباد و چهارباغ نیز با همین مقدار نفت سفید از ابتدای 
آذرماه تا پایان اسفندماه نفت سفید در نظر گرفته شده است.قلندرزاده افزود: شهروندان می توانند از طریق 
فروشندگی های مربوطه و با استفاده از کارت بانکی سرپرست خانوار که در سامانه فرآورده های نفتی )سدف( 

تعریف شده است، سهمیه سوخت خود را دریافت کنند.

 نمایشگاه دستاوردهای پژوهش 
فناوری و فن بازار یزد برگزار می شود

یزد- صادقی مقدم-  همزمان با هفته پژوهش و فناوری، نمایشــگاه دستاوردهای 
پژوهش، فناوری و فن بازار استان یزد برگزار می شود.

این نمایشگاه با هدف ارائه دستاوردهای پژوهشی، نوآوری ها و توانمندی های فناورانه مراکز علمی و دانشگاهی، 
شرکت های خلاق و فناور و صنایع دانش بنیان استان از ۱۵ تا ۱۸ آذرماه در محل نمایشگاه بین المللی استان 
دایر می شود.در این نمایشگاه ۷۰ غرفه تدارک دیده شده ولی افزون بر ۱۲۰ شرکت کننده حضور خواهند داشت 
تا آخرن دستاورهای علمی و پژوهشی خود را در معرض دید عمومی قرار دهند. نمایشگاه دستاوردهای پژوهش 

، فناوری وفن بازار همه روزه از ساعت ۱۶ تا ۲۱ برای بازدید عموم علاقمندان  دایر می باشد.

استاندار یزد تغییر رویکرد جریان اطلاع رسانی 
دستگاه های اجرایی استان را خواستار شد

یزد- صادقی مقدم - استاندار یزد، رصد و ارزیابی عملکرد روابط عمومی دستگاه ها در 
حوزه انعکاس اخبار هر دستگاه و پاسخگویی به شبهات را مورد تاکید قرارداد و تغییر 
رویکرد جریان اطلاع رسانی خدمات دولت با ارتقای دانش و مهارت  های لازم برای 

روابط عمومی ها را خواستار شد.
 مهران فاطمی در نشست شورای اطلاع رسانی استان یزد با قدردانی از اقدامات و فعالیت های انجام 
شده در حوزه اطلاع رسانی توسط دستگاه ها و رسانه ها گفت: با توجه به حجم بالای فعالیت های رسانه 
ای دشمنان علیه دولت ها در جهت ناکارآمد نشان دادن نظام و مایوس سازی مردم، باید اطلاع رسانی در 
خصوص اقدامات و فعالیت های دولت تقویت شود.وی در ادامه بر رصد و ارزیابی عملکرد روابط عمومی 
دستگاه ها در حوزه انعکاس اخبار مجموعه و پاسخگویی به شبهات و رسانه ها در طی یکسال اخیر تاکید 
کرد و اظهارداشت: در این راستا اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان با همکاری اداره کل روابط عمومی 
استانداری، محتواهای تولید شده را به صورت کارشناسی و علمی تحلیل و گزارش مربوط به آن را برای 
ارائه به شورای اطلاع رسانی تهیه کنند.فاطمی در بخش دیگری از سخنانش به لزوم ارتقاء دانش و مهارت 
مسئولین روابط عمومی دستگاه ها اشاره و خاطرنشان کرد: در این زمینه باید با بهره گیری از دانش روز، 

آموزش های کارآمد و موثری برای ارتقاء سطح اطلاع رسانی هنرمندانه در استان ارائه شود.

آغاز طرح نظارت ویژه بر داروخانه ها در یزد
یزد- صادقی مقدم-  مدیرکل تعزیرات حکومتی استان یزد از آغاز طرح ویژه نظارت 
بر داروخانه های این استان خبر داد و از شهروندان خواست تخلفات این واحدها را به 

تعزیرات استان گزارش کنند..
 »سیدمهدی مهاجریان مقدم« اظهار داشت: با توجه به تخلف برخی داروخانه ها، به منظور نظارت بر این 
واحدها، طرح ویژه نظارتی سازمان تعزیرات حکومتی با هدف پیشگیری از وقوع تخلف به مدت ۲ هفته، در 
سطح استان آغاز شده است.وی نقاط متمرکز در این طرح را بازرسی از کلیه داروخانه ها عنوان کرد و افزود: 
احراز تخلفات ائم از گرانفروشی و یا احتکار دارو و اقلام دارویی، موجب تشکیل پرونده و رسیدگی قانونی در 
کوتاه ترین زمان ممکن با رویکرد حمایت از اقشار کم درامد و مردم خواهد شد.مدیرکل تعزیرات حکومتی 
اســتان یزد نظارت مردمی را کاهش بزور تخلفات بسیار حائز اهمیت دانست و اضافه کرد: شهروندان 
می توانند گزارشات و شکایات خود را به سامانه ۱۳۵ سازمان تعزیرات حکومتی و یا ۱۹۰ معاونت غذا و دارو 
اعلام نمایند تا ضمن بررسی موارد توسط بازرسین، پرونده تعزیراتی تشکیل و متخلفین اعمال قانون شوند.

 نهاد کتابخانه ها؛ بزرگترین شبکه فرهنگی کشور
 بعد از مدارس

دبیر کل نهاد کتابخانه های عمومی کشور با اشاره به اینکه نهاد کتابخانه های عمومی 
کشور بزرگترین شبکه فرهنگی بعد از مدارس است، گفت: آماده اتصال کتابخانه های 

مدارس به شبکه کتابخوانی کشور هستیم.
به گزارش پایگاه خبری پیشــتازان البرز، مهدی رمضانی در سفر یک روزه به استان البرز در نشست با 
خبرنگاران که شامگاه شنبه ۱۲ آذر در کتابخانه عمومی امیرکبیر کرج برگزار شد، اظهار کرد: از تعداد ۳۷۰۰ 
کتابخانه عمومی در کشور، ۲۷۰۰ کتابخانه به صورت مستقیم توسط این نهاد و هزار کتابخانه زیر نظر نهاد 
اما به صورت خصوصی و مشارکتی مدیریت می شود.وی با اشاره به رتبه پنجم ایران از لحاظ دارا بودن 
کتابخانه های عمومی در آسیا، گفت: ایران در رتبه اول خاورمیانه و ترکیه در رتبه دوم خاورمیانه قرار دارد.

رمضانی با اشاره به روند ایجاد نسل جدید کتابخانه های عمومی در کشور، تصریح کرد: خدمات کتابخانه های 
عمومی در دنیا تغییر کرده و نســل جدید کتابخانه های عمومی در ایران نیز در حال شکل گیری است. 
کتابخانه مرکزی امام خمینی )ره( مشهد شروعی برای کتابخانه های جدید در کشور بود و هر کجا فضا 
آماده باشد به سمت تعریف خدمات جدید پیش می رویم.وی همچنین کتابخانه های مشارکتی و سیار را دو 
بال توسعه کتابخانه ها برشمرد و افزود: کتابخانه های سیار علاوه بر پرکردن خلاء کتابخانه های ثابت امکان 
توسعه یکسان کتابخوانی را فراهم می کنند.دبیر کل نهاد کتابخانه های عمومی کشور امانت و فروش کتاب 
کودک را در رده های اول عنوان کرد و گفت: ۱۳ کتابخانه تخصصی کودک در کشور وجود دارد؛ البته بخش 

کودک نیز در تمام کتابخانه ها فعال است که برخی از  آن ها به وسعت یک کتابخانه مجزا است.

آغاز عملیات احداث نیروگاه اتمی »کارون« در دارخوین
عملیات احداث نیروگاه ۳۰۰ مگاواتی »کارون« با حضور معاون رییس جمهور و رییس 
سازمان انرژی اتمی ایران، استاندار و مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان و دیگر 

مسولین استانی و محلی در دارخوین از توابع شهرستان شادگان اهواز آغاز شد.
عملیات احداث نیروگاه ۳۰۰ مگاواتی »کارون« با حضور مهندس محمد اسلامی؛ معاونان وی و جمعی از 
مدیران ارشد صنعت هسته ای کشور صبح روز شنبه، دوازدهم آذرماه در شهرستان دارخوین استان خوزستان آغاز 
شد.نیروگاه اتمی »کارون« از نوع آب سبک تحت فشار )PWR( با ظرفیت تولید برق ۳۰۰ مگاوات در زمینی 
به مساحت تقریبی ۵۰ هکتار در مجاورت رود کارون در نزدیکی شهر دارخوین از توابع شهرستان شادگان واقع 
در استان خوزستان احداث خواهد شد.نیروگاه های آب سبک تحت فشار، رایج ترین نیروگاه های اتمی در سطح 
جهان هستند که از آب سبک به عنوان خنک کننده و کند کننده بهره می گیرند و سوخت این نوع راکتورها از 
نوع اکسید اورانیوم و با غنای حدود ۴ درصد است.احداث این نیروگاه در راستای ماموریت سازمان انرژی اتمی 
برای تولید برق هسته ای از طریق احداث نیروگاه های اتمی بومی بوده و زمان تقریبی اجرای این طرح ۸ سال 
پیش بینی شده است که با استفاده از حداکثر توانمندی داخلی کشور در حوزه های طراحی، تامین تجهیزات و 
احداث نیروگاه های اتمی اجرا می شود و به بهره برداری می رسد.برآورد مالی اجرای این طرح حدود ۲ میلیارد دلار 
است و از جمله مزایای احداث و بهره برداری از این پروژه می توان به تامین برق منطقه اشاره کرد.به منظور اجرای 
عملیات احداث نیروگاه اتمی کارون شرکت های داخلی نسبت به ساخت تجهیزات مکانیکی ثابت نیروگاه و 

همچنین طراحی و ساخت پمپ های خنک کننده مدار اول و ایمنی نیروگاه اقدام خواهند کرد.

بهای خدمات در بهشت سکینه )س( ۱۵ درصد افزایش یافت
رئیس سازمان مدیریت آرامستان های شهرداری کرج گفت: سال گذشته قیمت ارائه 
خدمات از پذیرش، شستشو و کفن و دفن برای هر متوفی یک میلیون و ۶۰۰ هزار 
تومان بود که امسال طبق مصوبه شورای اسلامی شهر با ۱۵ درصد افزایش به یک 

میلیون و ۸۰۰ هزار تومان رسیده است.
محمد محمودی نژاد با اعلام این مطلب اظهار داشت: سال گذشته قیمت ارائه خدمات از پذیرش، شستشو و 
کفن و دفن برای هر متوفی یک میلیون و ۶۰۰ هزار تومان بود که امسال طبق مصوبه شورای اسلامی شهر با 
۱۵ درصد افزایش به یک میلیون و ۸۰۰ هزار تومان رسیده است.وی ادامه داد: تعدادی آلاچیق های خانوادگی 
نیز در آرامستان بهشت سکینه)س( احداث شده که دارای ۶ قبر دو طبقه است و یک جا به فروش می رسد.
این مسئول متذکر شد: طی سال خانواده های بی بضاعت و کم توان نیز جهت انجام امور کفن و دفن متوفی 
خود به مجموعه مراجعه می کنند که در صورت احراز شرایط نامناسب مالی آنها، تمامی امور مربوط به کفن و 

دفن آنها از سوی سازمان انجام می شود.

اخبار کوتاه 

وزیر جهاد کشاورزی گفت: امیدوارم 
هستیم از سال ۱۴۰۲ در سازمان 
تات بیشــتر روی ترویج سرمایه 
گذرای کار کنیم، و بخش زیادی از 
بودجه و اعتبارات را در حوزه ترویج 
هزینه کنیم تا در کنار کشاورز ایرانی، 
دامدار، آبزی پــرور بتوانیم به آنها 
آموزش دهیم این دانشــی که در 

موسسه تات وجود دارد.
به گزارش خبرنگار ما ) مهشــید سلیمان 

گرمابکی (  - سید جواد ساداتی نژاد وزیر جهاد کشاورزی در اجلاس سراسری 
روسای موسسات پژوهشی و تحقیقاتی سازمان تحقیقات، آموزش و ترویج 
کشاورزی که در موسسه اصلاح و تهیه نهال و بذر کشور مستقر در کرج برگزار 
شد، در خصوص این موضوع که استان البرز در حوزه دانش بنیاد در کشور رقیب 
ندارد، گفت: بخش زیادی از موسسات در بخش کشاورزی در استان البرز و یک 
اجتماع بسیار خوب از دانش و فناوری در استان البرز گرده هم آمده است.وی 
با اشاره به اینکه متولی الگوی کشت در کشور سازمان تات است و به خوبی 
از عهده رهبری این کار در کشور بر خواهد آمد،افزود: یک اجتماع نیم قرنی از 
دانسته های کشاورزی دانش و فناوری در سازمان تات مجتمع است و چکیده 
آن را در الگو کشت می توانیم مشاهده کنیم البته الگو کشت یک کار فراسازمانی 
و فرا وزارت خانه ای است.ساداتی نژاد گفت: در الگو کشت همه سهیم هستند 
اعم از کشاورز، دانشگاه ها تا مردم در خرید، همه باید دست به دست هم دهیم 
تا الگو کشت را به عنوان یک ارمغان و یک میراث برای نسل آینده اجرا کنیم.

وی با بیان اینکه اعتقاد بر این اســت که تات از عهده این کار برخواهد آمد، 

ادامه داد: امروزه امکان ندارد یک کار را بدون 
بینش، بدون فناوری و دانش بتوانی اجرای 
کنی، شاید اولین بار باشد که الگو کشت را 
به صاحب آن ســپرده ایم تا در کشور بتواند 
اجرا و عملیاتی کند. این مقام مســوُول با 
اشاره به اینکه سازمان تات کارهای بزرگ 
و خدمات بزرگی برای حوزه کشاورزی ایران 
انجام داده، گفت: برای اینکه ما این موارد را 
به مردم نشان دهیم یا توصیف کنیم دچار 
ضعف هستیم مثل خیلی از خدمات بخش 
کشاورزی، صنعت دام و باغداری کشور دارد. وی با بیان اینکه اگر امروز بیش 
از ۱۲۵میلیون تن محصول در کشور تولید می کنیم نتیجه خدمات و زحماتی 
که در سازمان تات توسط محققی کشور صورت گرفته، گفت: یک گنجینه 
گران بها و یک سرمایه بزرگ امروز در سازمان تات داریم که بعد از نیم قرن 
این دانشــی که در این مجموعه وجود دارد امروز باید سراغ ترویج آن برویم 
یعنی بتوانیم این دانش و فناوری را در مزرعه ببریم.ســاداتی نژاد با اشاره به 
اینکه امیدوارم هستیم از سال ۱۴۰۲ در سازمان تات بیشتر روی ترویج سرمایه 
گذرای کار کنیم، ادامه داد: بخش زیادی از بودجه و اعتبارات را در حوزه ترویج 
هزینه کنیم تا در کنار کشاورز ایرانی، دامدار، آبزی پرور بتوانیم به آنها آموزش 
دهیم این دانشی که در موسسه تات وجود دارد.وزیر کشور با بیان اینکه پارک 
علم و فناوری در بخش کشاورزی برای اولین بار امسال که سال دانش و بنیاد 
در کشور بود راه اندازی شده است، افزود: حدود ۷ دهکده نوآوری در سال  دانش 
بنیاد توسط سازمان تحقیقات راه اندازی شده تا بتوانیم حوزه نوآوری، خلاقیت و 

نفوذ دانش در بخش کشاورزی شاهد باشیم.

مدیر کل جذب و حمایت از ســرمایه 
گذاری منطقه ویژه اقتصادی و فرودگاه 
بین المللی پیام از جذب ۴۰ سرمایه 
گذار جدید در این منطقه از ابتدای سال 

جاری تا کنون خبر داد.
به گزارش روابط عمومی منطقه ویژه اقتصادی 
و فرودگاه بین المللی پیام، سید مجتبی حسین 
پور کاشانی، افزود: با استقرار این تعداد سرمایه 
گذار که در یک بازه زمانی حداکثر ۲ ساله وارد 
مرحله تولید انبوه و ارائه خدمات نهایی می شوند، 

زمینه اشــتغال بالغ بر یک هزار و ۲۰۰ نفر فراهم خواهد شد. وی تصریح کرد: 
محور اصلی جذب واحدهای تولیدی و صنعتی در منطقه اقتصادی و فرودگاه 
بین المللی پیام در زمینه ارتباطات و فناوری اطلاعات، برق، الکترونیک و صنایع 
پیشرفته می باشد. حسین پور کاشانی با بیان اینکه زمینه استقرار این واحدهای 
تولیدی و صنعتی در اراضی به وسعت ۲۰ هکتار فراهم گردیده خاطر نشان کرد: 
برخورداری از زیرســاخت های عمومی و تخصصی نظیر آب، برق، گاز و فیبر 
 نوری دارای افزونگی لازم از جمله امکاناتی است که در اختیار این شرکتها قرار 

می گیرد. 

وی همچنین راه اندازی گمرک تخصصی این 
حوزه را به عنوان یکــی از پروژه های مهم در 
دست اجرا معرفی نمود. حسین پور کاشانی با بیان 
اینکه اولویت واگذاری زمین در پیام، به عنوان 
منطقه ویژه ارتباطات و فنــاوری اطلاعات، با 
متقاضیان حوزه فناوری های نوین و دانش بنیان 
است، تصریح کرد:علاقمندان به سرمایه گذاری 
در این بخش می توانند از مزایای اینمنطقه برای 
راه اندازی واحدهای تولیدی و خدماتی خود بهره 
گیرند.وی در بخش دیگری از ســخنان خود با 
اشاره به فراخوان هایی با هدف معرفی فرصت های سرمایه گذاری در منطقه ویژه 
اقتصادی و فرودگاه بین المللی پیام عنوان کرد: به همین منظور فراخوان هایی 
ازجمله جذب ارایه دهندگان خدمات کسب و کار، واگذاری اراضی به فعالان حوزه 
ارتباطات، و مدیریت و بهره برداری از انبارهای عمومی در این منطقه انتشار یافته 
است.حسین پور تصریح کرد: علاقمندان برای کسب اطلاعات بیشتر می توانند 
به آدرس ســایت شرکت به نشــانی wwww.payamaviation.ir برای 
 کسب اطلاعات بیشتر در خصوص فراخوان های مختلف منتشر شده مراجعه

 نمایند.

کرمانشاه - الهه فرهادی: مراسم گرامیداشت 
ســالروز تصویب قانون اساسی، روز بسیج 
حقوق دانان و افتتاحیه طــرح حقوق یاران 
بسیج با حضور مسئولان عالی قضایی استان و 
فرماندهان سپاه، بسیج و حقوق دانان بسیجی 
سراسر استان در سالن اجتماعات شهدای 

اقشار بسیج کرمانشاه برگزار شد.
در این مراســم حجت الاسلام والمسلمین جلیلیان؛ 
مسئول دفتر نمایندگی ولی فقیه در سپاه حضرت نبی 
اکرم )ص( در ســخنانی با اشاره به لزوم جهاد تبیین در 

جامعه اظهارداشت: حقوق دانان بسیجی می توانند در بعد تخصصی و ظرفیت های حقوقی 
و قضایی با جهاد تبیین دســتاوردهای حقوقی و قضایی انقلاب اسلامی را در این حوزه 
تبیین نمایند.در این برنامه که مسئولین قضایی شهرستانها نیز از طریق ویدئو کنفرانس 
حضور داشتند، دکتر پرویز توسلی زاده؛ رئیس کل دادگستری استان با گرامیداشت سالروز 
تصویب قانون اساسی و روز بسیج حقوق دانان در سخنانی اظهارداشت: حقوق دانان باید 
در صف مقدم پاسخگویی به تهدید ها و شبهات باشند.وی گفت: در جریان اغتشاشات 
اخیر بیشــترین هجمه ها در حوزه ایجاد شــبهه و تردید در بحث حقوق مردم و حقوق 
عامه مطرح شد در حالی که در هیچ نظامی به اندازه نظام اسلامی مرز بین حق و باطل 
خط کشی شده و دقیق نیست.رئیس کل دادگستری استان با اشاره به ورود بسیج حقوق 
دانان به حوزه نهضت آموزش همگانی حقوق و کاهش اختلافات مردمی افزود: بسیاری از 
برنامه های بسیج حقوق دانان در حوزه کاهش اطاله دادرسی بوده که خوشبختانه آمارهای 
این حوزه در استان کاهشی است.وی در خاتمه از خدمات سازمان بسیج حقوق دانان در 
همکاری با دستگاه قضایی تجلیل کرد.در ادامه این برنامه که فرماندهان محترم نواحی 
مقاومت بسیج و حقوق دانان بسیجی شهرستان ها به صورت ویدئوکنفرانس حضور داشتند، 

شــهرام کرمی؛ دادستان عمومی و انقلاب مرکز استان 
کرمانشاه با تقدیر از بسیج در بعد امنیت آفرینی در جامعه 
در جریان اغتشاشات اخیر گفت: حضور آرام بخش بسیج 
در جامعه و کف خیابان حضوری مقتدرانه و در عین حال 
قانون گرایانه بود که جای قدردانی از بسیجیان عزیز دارد.

دادستان استان کرمانشاه از حقوق یاران بسیج خواست تا 
به تبیین و روشنگری حقوق مردم بپردازند و از خدمات 
جهادی بسیج حقوقدانان استان تجلیل کرد.در این مراسم 
حسین مظهری؛ معاون قضایی رئیس کل دادگستری و 
سرپرست محاکم تجدید نظر استان کرمانشاه با اشاره به 
فرآیند تصویب قانون اساسی و اصول مترقی پیش بینی شده در آن بر دفاع از حقوق ملت 
و نظام در عرصه بین المللی توسط سازمان بسیج حقوق دانان تاکید کرد.همچنین منوچهر 
فتاحی؛ معاون توسعه حل اختلاف دادگستری استان کرمانشاه در سخنانی با ارائه گزارشی 
از عملکرد شوراهای حل اختلاف استان، بر نقش آفرینی حقوق یاران بسیج در قالب صلح 
یاران تاکید کرد و ابراز امیدواری کرد، با همکاری بســیج حقوق دانان گام های موثری 
در جهت کاهش اختلافات و ترویج صلح و ســازش در سطح استان برداریم.در ادامه این 
مراسم مدیر سازمان بسیج حقوق دانان استان کرمانشاه با گرامیداشت سالروز تصویب قانون 
اساسی و روز بسیج حقوق دانان اظهار داشت: این مراسم به منظور گرامیداشت ۱۲ آذر ماه 
و همچنین افتتاحیه طرح حقوق یاران حوزه های مقاومت بسیج سراسر استان برگزار شده 
که به فضل الهی با اجرای این طرح، حقوق یاران بسیج در سطح محلات به ارائه خدمات 
رســانی تخصصی حقوقی و قضایی و گره گشایی از مشکلات حقوقی مردم عزیزمان 
خواهند پرداخت.بهرامی پور در خاتمه از همراهی مسئولان عالی قضایی استان، اعضای 
 شورای قضایی، فرماندهان و مسئولین بسیج و همچنین حقوق دانان بسیجی در اهتمام به

 ماموریت های سازمان بسیج حقوق دانان تقدیر کرد.

البرز گفت:  مدیرعامل شــرکت گاز 
مسمومیت با گاز مونوکسید کربن با 
سردرد و سرگیجه آغاز می شود و در 
آلودگی ایجاد  فرد احســاس خواب 

می کند.
به گزارش خبرنگار ما ) امید سلیمان گرمابکی( 
ســید رضا غفاریان با اشاره به اینکه به واسطه 
مهاجرپذیری بالای البرز، تعداد مشترکان گازی 
که هر ساله به استان اضافه می شوند بیشتر از 
سایر استان های کشور است، اظهار کرد: از ابتدای 

سال تا کنون بیش از ۲۳ هزار مشترک جدید به استان اضافه شده و با این اوصاف 
تعداد مشترکین گاز البرز به بیش از ۹۴۷ هزار مورد رسیده است.

وی ادامه داد: با توجه به اینکه بخش عمده ای از مشــترکان شرکت گاز البرز 
خانوارها هستند، تقاضا داریم که به موقع هزینه انرژی مصرفی خود را پرداخت 

کنند تا شرکت گاز هم بتواند خدمات با کیفیتی به آنها ارائه دهد.
این مسئول توضیح داد: طی روزهای اخیر شاهد کاهش دمای هوای استان 
هستیم به همین دلیل از مشترکان درخواست داریم که مصرف خود را مدیریت 

کنند تا بتوانیم ماه های باقی مانده از سال را بدون مشکل سپری کنیم.

غفاریــان دمای رفاه در محــل کار و خانه را 
حداکثر ۲۲ درجه عنوان کرد و با تأکید بر لزوم 
فرهنگ ســازی و برنامه ریزی در مصرف گاز 
تصریح کرد: لازم اســت هموطنان با خاموش 
کردن وسایل گرمایشی به هنگام خروج از خانه و 
در ساعات عدم حضور در محل کار و نیز استفاده 
از لباس گرم، نسبت به صرفه جویی در مصرف 

اقدام کنند.
مدیرعامل شرکت گاز البرز با تاکید بر ضرورت 
توجه به ایمنی وســایل گاز سوز گفت: وسایل 
گازسوز و وسایل گرمایشی که دودکش ندارند، منبع اصلی تولید گاز مونوکسید 
کربن در داخل فضای بسته هستند و عمده خطرات گاز منواکسید کربن مربوط 
به این وسایل است. این مسئول توضیح داد: مسمومیت با گاز مونوکسید کربن با 
سردرد و سرگیجه آغاز می شود و در فرد احساس خواب آلودگی ایجاد می کند.

غفاریان ابراز کرد:  در موارد شدیدتر تهوع، استفراغ، تنگی نفس، از دست رفتن 
سطح هوشیاری و تاری دید نیز از علائم آن خواهند بود. به همین دلیل افرادی 
که از وسایل گرمایشی دودزا استفاده می کنند باید به این علائم آگاه باشند تا 

بتوانند از خطرات گاز منواکسید کربن مصون بمانند.

وزیر جهاد کشاورزی خبرداد همزمان با گرامیداشت سالروز تصویب قانون اساسی: 

تمرکز بیشتر بر ترویج سرمایه گذاری در سازمان تات

40سرمایه گذار جدید جذب منطقه ویژه اقتصادی پیام شدند

طرح حقوق یاران بسیج در کرمانشاه افتتاح شد

مسمومیت با مونوکسید کربن با سردرد و سرگیجه شروع می شود

رئیس سازمان فناوری و اطلاعات شهرداری کرج 
در ارتباط با پرداخت وسایل نقلیه شهری گفت: از 
مجموع ۱۲هزار تاکسی کرج برای حدود ۱۳۰۰ 

تاکسی QR کد اقدام شده است.
سعید حق شناس در نشست خبری با اشاره به خدمات سازمان 
فناوری اطلاعات شهرداری کرج اظهار داشت: این سازمان که 
از سال ۹۰ راه اندازی شده یکی از سازمان های نوپای شهرداری 
کرج است که با ۲۱۷ پرسنل که عمدتا با تحصیلات دانشگاهی 
هستند در بحث پیشبرد اتوماسیون خدمات شهری، مشغول 

فعالیت است.
وی در ارتباط با پرداخت وسایل حمل و نقل عمومی به اجرای 
فاز نخست این سامانه اشاره کرد و افزود: حوزه شهر هوشمند 
از ابتدای امســال به صورت جدی فعالیت خود را شروع کرد. 
بحث درگاه خدمات به شهروندان )کرج من( به صورت خدمات 

تسهیل و آسان شده ارائه شده است.
رئیس ســازمان فناوری اطلاعات شــهرداری کرج گفت: 
خدماتی همچون شهرســازی، عوارض خودرو، ارتباط ۱۲۷، 
خدمات آرامستان ها، دبیرخانه و مهندسی ناظر و تدوین سند 

ثبت هوشمند در این سازمان انجام شده است.
وی در ارتباط با پرداخت وسایل نقلیه شهری تصریح کرد: از 
 QR مجموع ۱۲هزار تاکسی کرج، برای حدود ۱۳۰۰ تاکسی
تولید شده که با اپلیکیشن هایی همچون آپ قابل پرداخت است 
و امادگی داریم برای تمام تاکسی های سطح شهر راه اندازی 

شده است. وی با عنوان اینکه تاکسی اولین موردی است که 
بحث پرداخت الکترونیک راه افتاده است، افزود: بحث کیف پول 
در همه جای دنیا متداول است اما در ایران هنوز جا نیفتاده است 
چراکه زیرساخت های لازم را نداریم بنابراین به اجبار وارد تسویه 

پرداخت ها و مشکلات این حوزه شدیم. 
حق شــناس گفت: در نظر داریم شهروندان کرجی با اکانت 
حساب شهروندی خود برای هر سه وسیله نقلیه مترو، اتوبوس و 
تاکسی با یک کارت مشترک، کرایه پرداخت کنند. حق شناس 
در ارتباط با نصب دکل مخابراتی گفت: ۶۰۰ دکل مخابراتی در 

شهر کرج داریم که در حال گرفتن مجوز و ساماندهی است.
وی افــزود: دیر وارد این بحث شــدیم و با مقاومت اپراتور 
مستقر در کرج روبرو شــدیم اما با این وجود در مسیر تعامل 
هســتیم که در مواردی که همچون ماده ۱۰۰ ضوابط لازم 
 رعایت نشود، برخورد خواهد شد که در مسیر اصلی قرار گرفته

 است.
این مسئول گفت: نمی توان دکل مخابراتی در فواصل مساوی 
وجود نداشته باشد لذا برای کم شدن فواصل و تسهیل برقراری 
ارتباط، تعداد دکل ها را افزایش دهیم.حق شــناس در مورد 
بحث درآمدزایی گفت: پروژه مشــارکتی دیتاسنتر شهرداری، 
پیاده سازی پروژه FTTH و فروش خدمات فنی، نرم افزاری 
و مشــاوره ای به سایر شهرداری از جمله مواردی است که به 
درآمدزایی ســازمان فناوری اطلاعات شهرداری کرج کمک 

کرده است.

وی در مورد درگاه واحد خدمات الکترونیک شهرداری کرج 
گفت: شهرداری کرج در راستای یکپارچگی خدمات الکترونیکی 
به شهروندان، توسعه خدمات غیرحضوری و کاهش سفرهای 
شــهری، امکان پرداخت عوارض نوســازی، اصناف، درآمد، 
خودرو، مشاهده ملک و سوابق پرداختی آنها و همچنین تمام 
امور مربوط به شهرسازی را برای شهروندان از طریق این درگاه 

فراهم کرده است.
رئیس سازمان فناوری اطلاعات شهرداری کرج گفت: با توجه 
به بحث پرداخت الکترونیک از طریق عملیاتی، پرداخت کرایه 
تاکسی، تولید شناسه قبض و تولید بارکدبه گزارش خبرنگار 
ایلنا از البرز، ســعید حق شناس در نشست خبری با اشاره به 
خدمات سازمان فناوری اطلاعات شهرداری کرج اظهار داشت: 
این سازمان که از سال ۹۰ راه اندازی شده یکی از سازمان های 
نوپای شهرداری کرج اســت که با ۲۱۷ پرسنل که عمدتا با 

تحصیلات دانشگاهی هســتند در بحث پیشبرد اتوماسیون 
خدمات شهری، مشغول فعالیت است.

وی در ارتباط با پرداخت وسایل حمل و نقل عمومی به اجرای 
فاز نخست این سامانه اشاره کرد و افزود: حوزه شهر هوشمند 
از ابتدای امســال به صورت جدی فعالیت خود را شروع کرد. 
بحث درگاه خدمات به شهروندان )کرج من( به صورت خدمات 

تسهیل و آسان شده ارائه شده است.
رئیس ســازمان فناوری اطلاعات شــهرداری کرج گفت: 
خدماتی همچون شهرســازی، عوارض خودرو، ارتباط ۱۲۷، 
خدمات آرامستان ها، دبیرخانه و مهندسی ناظر و تدوین سند 

ثبت هوشمند در این سازمان انجام شده است.
وی در ارتباط با پرداخت وسایل نقلیه شهری تصریح کرد: از 
 QR مجموع ۱۲هزار تاکسی کرج، برای حدود ۱۳۰۰ تاکسی
کد اقدام شده که با اپلیکیشن هایی همچون آپ قابل پرداخت 
اســت و امادگی داریم برای تمام تاکسی های سطح شهر راه 

اندازی شده است. 
وی با عنوان اینکه تاکســی اولین موردی اســت که بحث 
پرداخت الکترونیک راه افتاده است، افزود: بحث کیف پول در 
همه جای دنیا متداول است اما در ایران هنوز جا نیفتاده است 
چراکه زیرساخت های لازم را نداریم بنابراین به اجبار وارد تسویه 

پرداخت ها و مشکلات این حوزه شدیم. 
این مسئول گفت: در نظر داریم شهروندان کرجی با اکانت 
حساب شهروندی خود برای هر سه وسیله نقلیه مترو، اتوبوس و 

تاکسی با یک کارت مشترک، کرایه پرداخت کنند. 
حق شــناس در ارتباط با نصب دکل مخابراتی گفت: ۶۰۰ 
دکل مخابراتی در شــهر کرج داریم که در حال گرفتن مجوز 
و ســاماندهی اســت.وی افزود: دیر وارد این بحث شدیم و با 
مقاومت اپراتور مســتقر در کرج روبرو شدیم اما با این وجود 
در مسیر تعامل هستیم که در مواردی که همچون ماده ۱۰۰ 
ضوابط لازم رعایت نشود، برخورد خواهد شد که در مسیر اصلی 

قرار گرفته است.
این مسئول گفت: نمی توان دکل مخابراتی در فواصل مساوی 
وجود نداشته باشد لذا برای کم شدن فواصل و تسهیل برقراری 
ارتباط، تعداد دکل ها را افزایش دهیم.حق شناس در مورد بحث 
درآمدزایی گفت: پروژه مشــارکتی دیتاسنتر شهرداری، پیاده 
سازی پروژه FTTH و فروش خدمات فنی، نرم افزاری و 
مشاوره ای به سایر شــهرداری از جمله مواردی است که به 
درآمدزایی ســازمان فناوری اطلاعات شهرداری کرج کمک 

کرده است.
وی در مورد درگاه واحد خدمات الکترونیک شهرداری کرج 
گفت: شهرداری کرج در راستای یکپارچگی خدمات الکترونیکی 
به شهروندان، توسعه خدمات غیرحضوری و کاهش سفرهای 
شــهری، امکان پرداخت عوارض نوســازی، اصناف، درآمد، 
خودرو، مشاهده ملک و سوابق پرداختی آنها و همچنین تمام 
امور مربوط به شهرسازی را برای شهروندان از طریق این درگاه 

فراهم کرده است.

یزد- صادقی مقدم- استفاده از انرژی های تجدیدپذیر 
به ویژه انرژی خورشیدی برای تولید برق، می تواند باعث 
کاهش وابستگی به منابع فسیلی، صرفه جویی در مصرف 
آب برای تولید برق و کاهش انتشار گازهای گلخانه ای که 

تأثیر اساسی بر بالا رفتن دمای زمین دارد، شود.
استان یزد ازنظر موقعیت جغرافیایی پتانسیل مناسبی در جهت احداث 
و بهره گیری از انرژی خورشــیدی در کشــور دارد. با توجه به رویکرد 
این اســتان مبنی بر ایجاد نیروگاه های خورشیدی خود تأمین توسط 
صنایع، گزارشــی در این رابطه تهیه شد که در ادامه می خوانیم: مهران 
فاطمی استاندار یزد، در هفتمین نشست کارگروه اقتصادی، اشتغال و 

سرمایه گذاری در سال ۱۴۰۱ که با حضور مدیران دستگاه های دولتی 
و صنایع استان یزد برگزار شد، یکی از پروژه های پیشران توسعه استان 
را تولید برق خورشــیدی دانست.وی با اشاره به اینکه انرژی برق، جزء 
لاینفک صنعت و فعالیت های این بخش است، افزود:  استان یزد موقعیت 
بسیار مناســبی برای احداث و فعالیت نیروگاه های خورشیدی داشته 
و با احداث نیروگاه های خودتامین برق در صنعت، صنایع اســتان برق 
موردنیاز خود را از انرژی های پاک تامین می کنند. سیدمسعود عظیمی 
معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری یزد و مسئول پیگیری ویژه 
انرژی های خورشیدی، با اشاره به اینکه دولت سیزدهم با برنامه ریزی 
و شناسایی دقیق ظرفیت های استان یزد، انرژی خورشیدی را به عنوان 

یکی از محورهای ســند یزد نوین قرار داده و گام های مهم عملیاتی را 
برای توسعه انرژی خورشیدی طی یک سال گذشته برداشته است،  افزود: 
با پیش بینی تولید ۲ هزار مگاواتی برق تا ســال ۱۴۰۴ و تبدیل استان 
یزد به عنوان قطب انرژی خورشیدی خاورمیانه،  همه زیرساخت های لازم 
برای سرمایه گذاری در استان فراهم شده است. ابوالفضل اسدی مدیرعامل 
شــرکت برق منطقه ای یزد،  ایجاد نیروگاه های خود تأمین خورشیدی 
توسط صنایع کوچک و بزرگ را به عنوان راهی برای تأمین برق مطمئن 
این صنایع در ایام حساس عنوان کرد و افزود:  با انجام این امر، گامی مؤثر 
در تولید نیروی برق برداشته شده و صرفه جویی در هزینه های عمومی، 
کاهش زمان راه اندازی و تداوم فعالیت در شرایط اضطراری کمبود برق را 

به دنبال خواهد داشت. اسدی با اشاره به اینکه استان یزد با بهره مندی از 
۸۴ مگاوات نیروگاه خورشیدی، مقام برتر بهره برداری از انرژی خورشیدی 
در کشور را دارا است،  افزود: در دولت سیزدهم نیز برنامه ریزی برای احداث 
۱۰ هزار مگاوات نیروگاه تجدیدپذیر در سطح کشور انجام شده که از این 
میزان ۴ هزار مگاوات به نیروگاه خورشیدی، ۳ هزار مگاوات به نیروگاه 
تجدیدپذیر صنایع و ۳ هزار مگاوات به نیروگاه بادی اختصاص دارد. احمد 
کردستانی معاون برنامه ریزی و تحقیقات شرکت برق منطقه ای یزد نیز 
در تشریح اهم اقدامات انجام شده برای احداث نیروگاه های خودتامین 
تجدیدپذیر صنایع،  با اشاره به اینکه برق مشترکین در نقطه مصرف، به 
میزان تولید این نیروگاه ها، از شمول محدودیت برق مستثنا خواهند بود 

و تمهیدات لازم برای ترانزیت و تحویل برق تولیدی به صورت هموار به 
مشــترکین انجام می شود، افزود: تاکنون بیش از ۲۱۰۰ مگاوات مجوز 
نیروگاه تجدیدپذیر صنایع کشور توسط ساتبا صادر شده و ۶۸۰ مگاوات 
نیز در حال صدور است. معاون برنامه ریزی و تحقیقات برق منطقه ای یزد 
با اشاره به برنامه ریزی انجام شده به  منظور احداث نیروگاه خورشیدی 
صنایع در استان یزد،  هماهنگی و مشخص نمودن مدل احداث نیروگاه 
خورشیدی توسط صنعت به صورت سرمایه گذاری و یا خود تأمین، معرفی 
اراضی مناسب به صنعت و سرمایه گذار، اخذ و صدور مجوزهای مربوطه 
از سازمان های ذی ربط و آغاز عملیات احداث نیروگاه توسط صنعت و 

سرمایه گذار در استان را از جمله این اقدامات عنوان کرد.

از مجموع 12هزار تاکسی شهری برای 1300 تاکسی QR کد اقدام شده است

ایجاد نیروگاه های خورشیدی صنایع به منظور تحقق یزد نوین

در شهرداری کرج انجام شد؛

مهدی رمضانی دبیرکل نهاد کتابخانه های عمومی 
کشــور در سفر اســتانی خود به البرز با مجتبی 

عبداللهی استاندار دیدار و گفتگو کرد.
به گزارش خبرنگار ما و به نقل از پایگاه اطلاع رســانی نهاد 
کتابخانه های عمومی کشور، مهدی رمضانی دبیرکل نهاد در 
سفر خود به استان البرز با همراهی هادی آشتیانی مشاور اجرایی 
و امور حوزه دبیرکل، زهرا جعفری مشــاور رسانه ای دبیرکل، 
محمدمهدی زرافشان مدیرکل روابط عمومی و امور بین الملل، 
محمدعلی محمدی، مدیرکل منابع انسانی و امور پشتیبانی و 
علی معدنی پور مدیرکل کتابخانه های عمومی استان البرز با 

مجتبی عبداللهی استاندار البرز دیدار و گفتگو کرد.
لزوم پیگیری برای ساخت کتابخانه مرکزی

در این دیدار مجتبی عبداللهی استاندار البرز با اشاره به اهمیت 
موضوع کتاب و کتابخوانی بر ضرورت احداث کتابخانه مرکزی 
در استان تأکید کرد و گفت: مسلماً موضوع کتابخانه مرکزی در 
دســتور کار قرار خواهد گرفت و توجه ویژه ای به این موضوع 
خواهد شد. در این زمینه لازم است پیگیری های لازم صورت 

گیرد تا در بودجه سال ۱۴۰۲ شهرداری کرج پیش بینی شود. 
 ضرورت توجه ویژه 

برای پیگیری احداث کتابخانه مرکزی البرز
استاندار البرز در ادامه افزود: موضوع کتاب و کتابخوانی دارای 

اهمیت ویژه ای است و باید در این زمینه اطلاع رسانی لازم انجام 
شود؛ چه در فضای حقیقی و چه در فضای مجازی. به همین 
منظور نیازمند است در حوزه های مختلف کار کنیم و مردم را به 
کتابخوانی تشویق کنیم. در کشورهای پیشرفته و اروپای شرقی 
علیرغم وجود فضای مجازی مطالعه کتاب آمار قابل توجهی دارد 

و دچار افت نشده است.

 وضعیت نامطلوب البرز در سرانه کتابخانه ای
همچنین در این دیدار مهدی رمضانی ضمن ارائه گزارشی از 
وضعیت کتابخانه های عمومی و ارائه خدمات مختلف فرهنگی 
به جامعه کتابخوان کشور گفت: شبکه کتابخانه های عمومی 
کشورمان در آســیا در جایگاه خوبی قرار دارد و بعد از مدارس 

گسترده ترین شبکه فرهنگی کشور است.

وی افزود: نهاد کتابخانه های عمومی کشــور از نظر قانونی 
سازنده کتابخانه نیســت و تنها به عنوان بهره بردار وارد عمل 
می شود. در سال های گذشته نیز تعریف نسل جدید کتابخانه های 
عمومی و تبدیل کردن آنها به باشگاه فرهنگی-اجتماعی تحولی 
اساســی در این حوزه ایجاد کرده است.دبیرکل نهاد در ادامه با 
ارائه آماری از وضعیت کتابخانه های البرز ضمن نامطلوب خواندن 
سرانه کتابخانه ای در این استان با توجه به جمعیت تصریح کرد: 
وضعیت سرانه کتابخانه ای در البرز در برخی شهرها مطلوب 
نیست؛ برای مثال در طالقان پروژه هایی در دست احداث است 
اما کتابخانه ای وجود ندارد. همچنین استان فاقد کتابخانه مرکزی 
است که نیازمند اهتمام مسئولان استان در ایجاد این پروژه مهم 
و اثرگذار فرهنگی است.رمضانی افزود: در سفر رئیس جمهور 
به استان البرز اعتبار ساخت و تکمیل دو پروژه کتابخانه ای در 
ماهدشت و طالقان در نظر گرفته شده که اگر بودجه این سفر 
تخصیص پیدا کند با بهره برداری از این دو کتابخانه وضعیت 

سرانه کتابخانه ای استان کمی بهبود پیدا می کند.
دبیــرکل نهاد در ادامه با اشــاره به تأثیر تشــکیل انجمن 
کتابخانه های عمومی استان به ریاست استاندار تأکید کرد: ما 
بر اساس قانون رکن انجمن کتابخانه های عمومی را در استان ها 
داریم که استاندار در استان و فرماندار در شهرستان رئیس این 
انجمن است و تشکیل این انجمن ها مورد تأکید قانون تأسیس 

نهاد است و اگر انجمن کتابخانه های عمومی استان با حضور 
استاندار تشکیل شود به رفع بسیاری از مشکلات کتابخانه های 
عمومی استان و ترویج کتابخوانی کمک خواهد کرد.رمضانی 
در بخش دیگری از ســخنان خود خواستار دعوت از مدیرکل 
کتابخانه های عمومی استان به شورای برنامه ریزی استان شد تا 
برخی اهداف کتابخانه های عمومی از طریق این حضور محقق 

شود.
گنجاندن زنگ مطالعه در مدارس

دبیرکل نهاد در ادامه تصریح کرد: بر اساس آمارهای موجود، 
مردم کشورمان هم کتاب می خرند و هم کتاب می خوانند اما 
کتاب مسئله و دغدغه اجتماعی نیست. علاوه بر این آموزش و 
پرورش چندین سال است ضمن حذف پست کتابدار از مدارس 
تنها نقطه اتصال دانش آموزان با مطالعه را نیز قطع کرده است. 
این در حالی است که مقام معظم رهبری در دو سخنرانی تأکید 
کرده اند زنگ مطالعه باید در مدارس جدی گرفته شود. در این 
راســتا ما طرحی در این زمینه داریم تا کتابخانه های عمومی 
به مدارس نزدیک خود متصل شــوند و کتابداران با حضور در 
مدارس در ساعات مشخصی روش های مطالعه و انتخاب کتاب 
را به دانش آموزان بیاموزند. ما در حال پیگیری این موضوع در 
سطح کلان هستیم که در حال حاضر می تواند در سطح استانی 

اجرایی شود.

استاندار البرز در دیدار دبیرکل نهاد تأکید کرد؛

ضرورت توجه ویژه برای پیگیری احداث کتابخانه مرکزی البرز


